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Komisia regionálneho rozvoja 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 
 

Košice: 3. 8. 2018 
Číslo: 3647/2018/ORRUPZP-25785 
Vybavuje: Ing. Peter Ťapák 

e-mail: Peter.Tapak@vucke.sk  
Telefón: 055/6196 658 

 
 
 
 

ZÁPISNICA 
z 3. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 2. 8. 2018 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  
2. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2018 
3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018 
4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o 
poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 
Školského internátu, Kollárova 17, Sečovce ako súčasť Spojenej školy, Kollárova 17, 
Sečovce 

6. Informatívna správa o implementácii projektu Agrokruh 
7. Poskytnutie návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre Európske zoskupenie územnej 

spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným 
8. Aktualizácia uznesenia č. 561/2017 s názvom: Schválenie spolufinancovania projektov z 

Integrovaného regionálneho operačného programu 2014 – 2020, špecifický cieľ 1.1.“ 
9. Rôzne 
10. Záver 
 

K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Za neprítomnosti predsedu komisie Ing. Dušana Tomašku, MBA, rokovanie viedol 
podpredseda komisie, Ing. Pavol Bečarik.  O 13,05 hod. privítal prítomných a skonštatoval, že 
na rokovaní komisie sú prítomní 17 členovia komisie, čo je nadpolovičná väčšina, to znamená, 
že rokovanie je uznášania schopné.  
Podpredseda komisie dal návrh na odsúhlasenie programu rokovania podľa zaslanej pozvánky. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
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Uznesenie č. 25/2018: 
Komisia schválila predložený program rokovania. 
 
Hlasovanie č. 1: 
Prítomní: 17  
Za: 17  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na prosbu Ing. Harčarika, vedúceho oddelenia riadenia projektov, komisia najprv prerokovala 
bod č. 8: Aktualizácia uznesenia č. 561/2017 s názvom: Schválenie spolufinancovania 
projektov z Integrovaného regionálneho operačného programu 2014 – 2020, špecifický cieľ 
1.1.“ 
 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k aktualizácii uznesenia č. 561/2017 podal Ing. Harčarik, vedúci oddelenia 
riadenia projektov. 
 
Diskusia: – 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 26/2018:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prítomní: 17  
Za: 17  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Materiál Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2018 uviedol Dipl.-
Kfm. Ing. Michal Demo, poverený vedúci odboru financií,    
 
Diskusia: Diskusia: – 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 27/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 17 
Za: 17 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 3 

Vyjadrenie:  
Vysvetlenie k úprave rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018 podal Dipl.-Kfm. 
Ing. Demo. 
 
Diskusia: p. Rečka, JUDr. Mgr. Rovinský 
 
P. poslanec Rečka uviedol, že na zasadnutí zastupiteľstva plánuje navrhnúť rozpočtové 
opatrenia na opravu položky plánovanej investície na opravu cesty 3. triedy. 
JUDr. Mgr. Rovinský sa pýtal, či nebolo by lepšie v rozpočte uviesť zaokrúhlené sumy. Bolo 
mu vysvetlené, že rozpočtové pravidlá to neumožňujú.  
 
Počas diskusie došiel ďalší člen komisie. 
 
Uznesenie č. 28/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie.  
 
Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 18  
Za: 18 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 
Informáciu o poskytnutých dotáciách uviedol Dipl.-Kfm. Ing. Demo. 
 
Diskusia: – 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 29/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 
so znením návrhu na uznesenie.  
  
Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 18 
Za: 17 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
Vysvetlenie k návrhu VZN o zriadení Školského internátu podala RNDr. Viera Juríková, 
vedúca referátu správy škôl a školských zariadení. 
 
Medzičasom došiel ďalší člen komisie. 
 
Diskusia: – 
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Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 30/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie.  
 
Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 19 
Za: 19 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 
Správu o implementácii projektu Agrokruh uviedla Ing. Julianna Orbán Máté, PhD., vedúca 
odboru regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného prostredia. 
 
Diskusia: Ing. Horváth, Mgr. Biľová, doc. RNDr. Solár, PhD. 

Ing. Horváth sa zaujímal na plánovaný počet agrokruhov v rámci projektu, Mgr. Biľová sa 
pýtala, či bude vytvorený nový študijný odbor na škole, Dr. Solára zaujímalo, prečo boli 
vybraté práve tieto školy. Všetky otázky odpovedala Ing. Orbán Máté. 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 31/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v  súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 19 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 
 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
K poskytnutiu návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre EZÚS Via Carpatia podala 
vysvetlenie Ing. Orbán Máté.  
 
Diskusia: Mgr. Biľová, doc. RNDr. Solár, PhD., p. Rečka, Ing. Kravčík, CSc., JUDr. Mgr. 
Rovinský 
Mgr. Biľová sa pýtala, koľko malých projektov má byť a koľko výziev sú naplánované. Dr. 
Solár sa pýtal, prečo má KSK financovať tieto výdavky, či nemôže výpomoc poskytnúť 
maďarská strana – Ing. Orbán Máté vysvetlia, že nie je to možné z dôvodu, že EZÚS bol 
zaregistrovaný na Slovensku. P. Rečka sa pýtal, či všetky uvedené úkony sú oprávnené 
náklady v rámci projektu – odpoveď znela: áno.  
Ing. Kravčík sa opýtal: ak v Maďarsku je v rámci programu predfinancovanie, na Slovensku 
prečo nie a kto sa o tom rozhodol. Keď dostal odpoveď, že rozhodnutie padlo zo strany 
Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR, (riadiaci orgán programov cezhraničnej 
spolupráce) navrhol predložiť správu do zastupiteľstva, aby z úrovne KSK išla požiadavka na 
zmenu. Ing. Orbán Máté vysvetlila, že vo fáze prípravy programovacieho obdobia bola snaha 
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z našej strany presadiť zmeny v podmienkach financovania, ale naše pripomienky neboli 
akceptované. Teraz, v priebehu programovacieho obdobia už podmienky sa nemôžu meniť, až 
v nasledujúcom programovacom období. Ing. Kravčík dal návrh, aby do ďalšieho zasadnutia 
komisie bola pripravená správa o tejto problematike. 
Dr. Rovinský poznamenal, že všade v okolitých štátoch sú lepšie podmienky, preto je potrebné, 
aby p. predseda KSK sa obrátil na príslušné orgány a žiadal nápravu. Dr. Rovinský predložil 
návrh na uznesenie v znení: 
 
Uznesenie č. 32/2018: 
Komisia regionálneho rozvoja odporúča predsedovi Košického samosprávneho kraja upozorniť 
na stav pri čerpaní eurofondov a obrátiť sa v tejto záležitosti na príslušné orgány. 
 
Hlasovanie č. 8: 
Prítomní: 19 
Za: 19 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie č. 33/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie.  
 
Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 19 
Za: 17 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 
 

K bodu č. 9  

Vyjadrenie:    – 
 
K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania podpredseda komisie poďakoval prítomným za účasť 
a o 13.55 hod. ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
V Košiciach dňa 3. 8. 2018 
Zapísal Ing. Valéria Rácz 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Pavol Bečarik  

podpredseda komisie 
 


